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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl byars 

älgjaktområde i Bråthults bygdegård fredagen den 17 januari 2014. 

 

 

 

 

 

 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Ordföranden Michael Eliasson hälsade de närvarande välkomna och förklarade detta, 

det 50:e årsmötet öppnat. Jaktlaget startade 1964! 

 

§ 2 Ordförande för årsmötet 

 Till ordförande för årsmötet valdes Michael Eliasson. 

 

§ 3 Sekreterare för årsmötet 

 Till sekreterare för årsmötet valdes Bengt E Jönsson. 

 

§ 4 Justeringsmän 

 Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Åke Simonsson och 

Tobias Jönsson. 

 

§ 5 Mötets utlysande 

 Datum för mötet är bestämd i stadgarna. Personlig kallelse är utskickad per post den 

            7.1.14 och har funnits på hemsidan. Det är således 11 dagar i förväg, 

Stadgarna säger 14. 

Kallelsen godkändes ändå.  

 

§ 6 Fastställande av röstlängd  

 Det konstaterades att alla närvarande var jakträttsinnehavare och att inga fullmakter 

hade lämnats in. Det fanns således 19 närvarande och röstberättigade 

jakträttsinnehavare på mötet. 

  

§ 7 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen delades ut på mötet och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

§ 8 Styrelsens, kassörens och revisorns berättelser för det gångna året, samt fråga om 

ansvarsfrihet för styrelsen. 

Sekreteraren redogjorde för de två arbetsdagarna i skogen. Ett antal torn har byggts  

och fraktats ut i skogen, pass har snitslas, skottfältsröjning har utförts. Arbetsdagarna 

har varit välbesökta. Älgbanan har hyrts för inskjutning och träningsskytte. Tyvärr lika 

dålig uppslutning som i fjor. Jakt har bedrivits under 14 jaktdagar. Tio älgar har fälts. 

Åtta enligt plan och två extra ”pott” kalvar. Skyttar har varit Tord Persson kviga, Bo 

Johansson tjur, Mikael Forsberg kviga, Claes Gustavsson tjur, Hans Rasmusen kalv, 

Camilla Falk kalv, Magnus Raimersson kalv, Ulf Huuva kalv samt Mikael Eliasson och 

Tobias Jönsson var sin kalv den 18 och 19:e januari (dagarna efter årsmötet)..   

Styrelsen har haft fem protokollförda möten under året.  

 Kassören Sven Johan Bengtsson redogjorde för 2013 års utgifter och inkomster. 

 Utgifterna har varit 11 390:- och inkomsterna 16 116:- 

Kassabehållning vid årets slut var 20 600:-. 

Kassören påpekade att fakturorna gällande hemsidan och slaktaren ännu inte är 

betalda. De kommer på 2014 års bokföring. 

Göran Svensson hade upprättat revisionsberättelse som lästes upp. Av 

 berättelsen framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. 

 Göran rekommenderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2013. 

 Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för  

2013, samt beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

Mötet  beslöt att kassabehållningen överförs till 2014. 

 

§ 9 Val av ordförande för 1år 

 Till ordförande för 2014 valdes Michael Eliasson (omval). 

 

§ 10 Val av vice jaktledare för 2 år 

 Till vice jaktledare för 2014 och 2015 valdes Joakim Svensson (nyval). 

 

§ 11 Val av 2 styrelseledamöter för 2 år 

 Till ordinarie styrelseledamöter för 2014 och 2015 valdes Sven Johan Bengtsson och 

Kjell Olofsson (omval på bägge). 

 

§ 12 Val av 1 suppleant för 2 år 

 Till suppleant för 2014 och 2015 valdes Joakim Svensson (omval). 

 

§ 13 Val av revisor för 1 år 

 Till ny revisor för 2014 valdes Göran Svensson (omval). 

 

§ 14 Val av revisorsuppleant för 1 år 

Till revisorsuppleant för 2014 valdes Börje Olofsson (omval). 

 

§ 15 Val av ombud till Viljans (äso) årsmöte 

   Till ombud valdes Sven Johan Bengtsson, Louise Olofsson, 

   Kjell Olofsson, Joakim Svensson och som suppleant Niclas Lange (omval samtliga). 

 



 

§ 16 Fråga om anslutning av eller utträde av markområde 

Inget. 

  

§ 17 Jaktens utövande 

Årsmötet beslöt enligt följande: 

Jakten ska starta den första lovliga dagen. 

Målet är att fälla 4 vuxna och 4 kalvar (enligt älgskötsel planen och 3 års licensen. 

Jaktdagar 2014 under förutsättning att älgförvaltningsområdet inte beslutar om annat 

blir den 13 + 14 + 15 + 18 + 19 oktober och därefter i princip var 14:e dag tills vi är 

färdiga. Dessa jaktdagar kommer att annonseras på hemsidan. 

Samling första dagen 07.30 på Furutångshult.  

 

§ 18 Fördelning av älgkött  

Årsmötet beslöt att älgkött  ska fördelats enligt principen ½ kalv och 1/8 vuxen 

(smådelslista) precis som i tidigare. 

Kött och file’listan finns på hemsidan. 

Börje Olofsson tog upp kalvarnas slaktvikter (minskar för varje år) samt sönderskjutna 

kalvar. Efter diskussion beslöt årsmötet att slaktaren ska avgöra om kalven är delbar 

på två eller inte. Slaktaren ska ta hänsyn till kalvens storlek samt ev. skottskador. 

 

§ 19 Viltvård 

Årsmötet beslöt om följande arbetsdagar 2014: Den 12.4 och den 30.8. Samling 

klockan 9.00 på sågen. 

Arbete: Vi ska koncentrera oss på att snitsla till pass samt röja kring vissa pass. 

Älgbanan är bokad till söndagen den 31.8.14. från klockan 13.00. 

Årsmötet beslöt att uppdraga åt Börje Olofsson att inköpa 30 saltstenar, så att de kan 

avhämtas i Höghult (vid maskinhallen) till påsk. 

Arbetsplikt gäller, att närvara vid minst en av de utlysta arbetsdagarna. 

 

§ 20 Fastställande av avgifter 

 Arealavgift. Styrelsen föreslog oförändrat 8:-/ha. Årsmötet beslöt enligt 

styrelsens förslag. 

Disciplinstraff. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, dvs. 500 kronor. 

Arbetsdagsavgift. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, 500 kronor. 

 

§ 21 Övriga frågor 

# Hemsidan. Har kostat 7 500:- sedan Bo Johansson ”sade upp sig”. En billigare (läs 

   gratis = frivillig skribent) lösning måste till. Louise Olofsson anmälde sig. Louise 

   påpekade att hon behöver utbildning. BEJ ”parar ihop” Louise med MJ Creative  

   som skött sidan och är expert.   

# Ebbe tog återigen upp frågan (var uppe i fjor också) om transport av älgar till   

   kylen/slaktaren, ”gubbarna börjar bli gamla”. I fjor ålades det styrelsen. Nu 

   beslutades det att jaktledaren respektive vice jaktledaren ansvarar. 

# Börje informerade från älgförvaltningsgruppens möte med länsstyrelsen den 5/12. 

   Skogsskador och spillinventering är två viktiga punkter när det ska göras 

   älgskötselplaner.  Gällande spillinventering så har länsstyrelsen bollen men de är 

   underbemannade och hinner inte med. Därför kommer ”rutor” att läggas upp med 

   ett älgskötselområde per år.    



# Bengt tog upp frågan varför årsmötet ska vara den 3:e fredagen i januari. Det är tätt 

   på julen och svårt att hinna med alla förberedelser såsom kallelser, dagordning mm. 

  Årsmötet beslutade att flytta årsmötet till 1:a fredagen i mars. Eftersom 

   årsmötesdagen står i stadgarna måste det till ett beslut till, vid nästa årsmöte.  

# Det beslutades att maten till älgfesten skall subventioneras med intäkten från 

   arbetsavgiften liksom i fjor. 

# Det beslutade att kostnaden för förtäringen i samband med mötet ska tas ur kassan. 

 

§ 22 Avslutning 

Mötes ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  

Därefter vidtog kaffedrickning och filmvisning om älgjakt. 

19 personer deltog i årsmötet. 

 

 

 

 Bråthults bygdegård 17 januari 2014 

 

 

 Vid protokollet Justering 

 

 

 

Bengt E Jönsson Michael Eliasson Åke Simonsson Tobias Jönsson 


